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Vragen van de leden Van Oosten (VVD) en Van Toorenburg (CDA) aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over hogere 
rentepercentages bij gemeentelijke samenwerkingsverbanden ten opzichte van 
rentepercentages bij individuele gemeenten (ingezonden 16 maart 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Gemeentelijke samenwerking, 
herindeling en de prijs van krediet»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de conclusies van het onderzoek zoals beschreven in het 
artikel, namelijk dat rentepercentages bij samenwerkingsverbanden hoger 
zouden liggen dan de rentepercentages die individuele gemeenten betalen? 
Wat vindt u daarvan? Geeft het u aanleiding maatregelen te treffen? Zo ja, 
welke? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
In hoeverre zou het verschil in rentepercentages naar uw mening effect 
kunnen hebben op het aangaan van samenwerkingsverbanden? 

Vraag 4
Meent u dat naast financiële argumenten ook inhoudelijke argumenten een 
rol behoren te spelen bij de vraag of tussen gemeenten samenwerking of een 
gemeentelijke fusie moet worden gezocht? Zo neen, waarom niet?

1 ESB Governance van 12 maart 2015
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